
Z Á Z N A M  č. 2/2025 
z riadneho zasadnutia komisie výstavby a životného prostredia 

pri Mestskom zastupiteľstve v Bytči, zo dňa 9.4.2025. 

Prítomní na zasadnutí: M. Gácik, L. Greguš, J. Babušík, M. Gajdošík, M. Sedliak, H. Králiková 
 

Neprítomní: R.  Červenec - ospravedlnený  

Zasadnutia komisie sa okrem jej členov zúčastnil: 

Ing. Dušan Beníček – zapisovateľ, Ing. Matúš Bielik – MsÚ Bytča, ref. odpadového hospodárstva 
Mgr. Marta Mičietová – prednosta úradu 
 
 
Miesto a čas konania: Zasadačka odd. výstavby a ŽP Mestského úradu v Bytči. (prízemie budovy) 
9.4.2025, od 15:00 hod. 

Komisia bola schopná uznášania, pretože na jej zasadnutí boli prítomní    6 - ti    členovia z celkového 
počtu 7 členov komisie. 
 

Na zasadnutí komisie, ktoré viedol jej predseda Martin Gácik, bol prerokovaný materiál podľa programu 
a materiály predložené poslancami, ako iniciatívny návrh poslanca, doručený na mestský úrad až po 
zaslaní programu, ako aj podnety priamo na komisii v bode „Rôzne“ tohto zápisu: 

Priebeh rokovania: 

1.Iniciatívny poslanecký návrh na vybudovanie polopodzemných kontajnerov v mestskej časti Hliník 
nad Váhom – Mgr. Martina Macková poslankyňa MZ v Bytči. 
 
Komisia sa oboznámila s predmetom poslaneckého návrhu, ktorý po jeho prerokovaní a informáciách 
zamestnancov mestského úradu z úseku odpadového hospodárstva odporučila neprijať.  
Členovia komisie boli podrobne oboznámení so schváleným systémom odvozu triedeného a zmesového 
komunálneho odpadu na území mesta, najmä z rodinných domov (vrecový zber), a s týmto súvisiacim 
záväzným predpisom – príslušným VZN, ktorý tento systém zastrešuje.  
Osadenie PPK, ale aj doterajšie „pomocné“ stojiská kontajnerov BOBR na triedený zber zvyšujú 
nebezpečenstvo odpadovej „turistiky“, a nekontrolovaného ukladania odpadu v daných lokalitách, s čím 
sú spojené aj náklady na odvoz tohto odpadu a zámerom mestského úradu a TSMB, je skôr tieto stojiská 
rušiť. 
Poslanci boli zároveň informovaní, o možnostiach zmeny tohto systému a možné zavedenie 
množstevného zberu odpadu z rodinných domov, ale zároveň aj o problémoch a rizikách takéhoto 
systému zberu odpadu. Tiež boli oboznámení z tým, že odborní zamestnanci na úseku odpadového 
hospodárstva v spolupráci z vývozcom odpadu na území mesta, a samosprávami okolitých miest sledujú 
a budú vyhodnocovať úspešnosť,  ako aj riziká množstevného zberu odpadu, a po takejto analýze 
preložia poslancom svoj návrh na prehodnotenie doterajšieho systému.    
 
2. Záverečný účet Mesta Bytča za rok 2024 – návrh. 
 
Komisia vzala materiál na vedomie.  
 
 



3. Schvaľovanie dlhodobého úveru na financovanie prístavby Materskej školy Dostojevského a iných 
kapitálových aktív mesta Bytča . 
 
Komisia po oboznámení sa s predloženým materiálom a dôvodovou správou odporučila materiál 
schváliť a realizáciu projektu: „Prístavba MŠ Ul. Dostojevského“, spolu s ďalšími investíciami  
schválenými v rozpočte mesta financovať z úverových zdrojov v zmysle predloženej úspešnej ponuky 
banky. 
 
4. Žiadosť MFK Bytča o navýšenie dotácie na rok 2025 o 5 720,- €  

Komisia po oboznámení sa s predmetom žiadosti odporučila žiadosť o navýšenie dotácie schváliť. 

5. Žiadosť FK Hliník nad Váhom o navýšenie dotácie na rok 2025 o 1 690,- €  

Komisia po oboznámení sa s predmetom žiadosti odporučila žiadosť o navýšenie dotácie schváliť. 

6. Žiadosť TJ Pšurnovice o navýšenie dotácie na rok 2025 o 1 390,- €  

Komisia po oboznámení sa s predmetom žiadosti odporučila žiadosť o navýšenie dotácie schváliť. 

7. Žiadosť TJ Tatran Hrabové o navýšenie dotácie na rok 2025 o 1 450,- € 

 Komisia po oboznámení sa s predmetom žiadosti odporučila žiadosť o navýšenie dotácie schváliť. 

8. Žiadosť MHK Bytča o navýšenie dotácie na rok 2025 o 5 000,- €  

Komisia po oboznámení sa s predmetom žiadosti odporučila žiadosť o navýšenie dotácie posunúť na 
rokovanie júnového MZ. 

9. Zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 2/2025 k 30.04.2025 – návrh  

Komisia sa oboznámila z jednotlivými položkami rozpočtového opatrenia, a odporučila materiál prijať. 

10. Žiadosť o rozšírenie účelu dotácie, TZOB Bytča – stolnotenisový oddiel, Horolezecký klub Direct, 
Bytča. 

Komisia odporučila žiadosť prijať. 
 
11. Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Bytča č. ...... /2025 z 24. apríla 2025, ktorým sa mení a 
dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Bytča č. 3/2023 z 13. apríla 2023 o určení výšky 
príspevkov na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej 
pôsobnosti mesta Bytča – návrh . 
 
Komisia sa oboznámila s dôvodovou správou predloženého VZN a odporučila materiál prijať. 
 
12. Všeobecne záväzné nariadenie mesta Bytča č..... /2025 o určení názvu ulíc a verejných 
priestranstiev v meste Bytča – návrh. 
 
 Komisia sa oboznámila s dôvodovou správou predloženého VZN a odporučila materiál prijať. 

13. Všeobecne záväzné nariadenie mesta Bytča č..... /2025, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne 
záväzné nariadenie mesta Bytča č. 4/2024 z 13. decembra 2024 o miestnych daniach – návrh. 

 Komisia sa oboznámila s dôvodovou správou predloženého VZN a odporučila materiál prijať. 

 



14. Realizácia projektu Oplotenia futbalového ihriska v Pšurnovicach – poslanecký návrh JUDr. 
Ladislava Greguša. 

Komisia sa oboznámila s dôvodovou správou predloženého materiálu odporučila ho schváliť a posunúť 
na rokovanie júnového zastupiteľstva. 

15. Miestna komunikácia Mikšová – priehradný múr – asfaltovanie. 

Komisia sa oboznámila s predloženým materiálom a po prerokovaní ho odporučila schváliť. 

16. Oprava futbalových kabín FO Hrabové – návrh poslanca za m. č. p. Sedliaka. 

Komisia sa oboznámila s dôvodovou správou predloženého materiálu odporučila ho schváliť a posunúť 
na rokovanie júnového zastupiteľstva. 

 

Rôzne, diskusia  

- P. Babušík upozornila na vyschnutú lipu rastúcu v krajnici št. cesty v m. č. Hliník nad Váhom, 

v časti pri „Kaplnke“, a odporučil zistiť vlastníka pozemku a riešiť výrub predmetnej dreviny. 

- P. Gacík, upozornil na skutočnosť že je potrebné dočistiť, pozemok v lokalite pri „Bunkri“, s tým 

že je potrebné určiť hranice pozemkov a vymeniť už poškodenú vlajku v parku M. R. Štefánika 

a je potrebné zistiť kde sa v súčasnosti nachádza originál sochy Sv. Jána Nepomuckého, ktorá 

bola umiestnená v zámockom parku a v akom stave je stav jej navrátenia mestu Bytča. 

 

 

Bytča, dňa 9.4.2025 

Zapísal, Ing. Dušan Beníček 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 


